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Dnr 1OUTBN/92 Finansieringsnämndför utbildning 2011-04-26 § 40

Finasieringsnämnden för utbildning Mål 2011

Finansieringsnämnden för utbildning beslut
Nämnden fastställer finansieringsnämnden för utbildning Mål 2011 enligt
bilaga.

Ärendebeskrivning
Förslag till nämndens (reviderade) Mål 2011 delas ut och gås igenom på
sammanträdet.

Yrkanden och propositioner
Amie Kronblad (FP) yrkar bifall till nämndens reviderade Mål 2011.

Ordföranden ställer proposition om nämnden bifaller eller avslår yrkandet
från Kronblad och finner bifall.

Den socialdemokratiska gruppen yrkar bifall till Mål 2011 (daterad 21 mars)
p 1-5 ändring av p 6 som får följande lydelse “Va mdös barn ska erbjudas
barnom-sorgsplats i sin kommundel/kommundelsdel (Gustavsberg södra,
norra, östra, västra, Värmdö södra, norra, Ingarö, Djurö/Stavsnäs och
skärgården) om familjen så önskar.

Ordföranden ställer proposition om nämnden bifaller eller avslår S-gruppens
yrkande nr 1 “Värmdös grundskolor ska fo•rbättra sig enligt SKL:s öppna
jämförelser från rankning 6” och finner avslag.

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns. Den
som avslår yrkande nr 1 röstar ja, den som det ej vill röstar nej.

Följande röstar ja: Marie Bladholm (M), Arnie Kronblad (FP), Johan
Hedberg (M), Ammi Nilsson (FP), frené Ulfvin (M) och Siv Strömbäck
(MP).

Följande röstar nej. Annika Andersson Ribbing, Staffan Sundberg och Ann-
Kristin Sa nbrink (samtliga S).

Nämnden beslutar med 6 ja-röster mot 3 nej-röster avslag på yrkande nr 1.

Ordforanden ställer proposition om nämnder bifaller eller avslår S-gruppens
yrkande nr 2 “Varmdös elever ska ha behörighet att söka ett nationellt
program till gymnasieskolan” och finner avslag.

Votering begärs. Följ ande voteringsproposition uppläses och godkänns. Den
som avslår yrkande nr 2 röstar ja, den som det ej vill röstar nej.

justering utdragsbestvrkande
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Följande röstar ja: Marie Bladholm (M), Amie Kronblad (FP), Johan
Hedberg (M), Ammi Nilsson (FP), Irené Ulfvin (M) och Siv Strömbäck
(MP).

Följande röstar nej. Annika Andersson Ribbing, Staffan Sundberg och Ann-
Kristin Sa••rnbrink (samtliga S).

Nämnden beslutar med 6 ja-röster mot 3 nej-röster avslag på yrkande nr 2.

Ordföranden ställer proposition om nämnden bifaller eller avslår S-gruppens
yrkande nr 3 “Värmdös elever ska fullfölja sin gymnasieutbildning” och
finner avslag.

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns. Den
som avslår yrkande ni. 3 röstar ja, den som det ej vill röstar nej.

Följande röstar ja: Marie Bladholm (M), Amie Kronblad (FP), Johan
Hedberg (M), Ammi Nilsson (FP), Irené Ulfvin (M) och Siv Strömbäck
(MP).

Följande röstar nej. Annika Andersson Ribbing, Staffan Sundberg och Ann-
Kristin Särnbrink (samtliga S).

Nämnden beslutar med 6 ja-röster mot 3 nej-röster avslag på yrkande nr 3.

Ordföranden ställer proposition om nämnden bifaller eller avslår S-gruppens
yrkande nr 4 “Värmdös barn och elever ska ha tillgång till personal med
behörig utbildning” och finner avslag.

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns. Den
som avslår yrkande nr 4 röstar ja, den som det ej vill röstar nej.

Följande röstar ja: Marie Bladholm (M), Amie Kronblad (FP), Johan
Hedberg (M), Ammi Nilsson (FP), Trené Ulfvin (M) och Siv Strömbäck
(MP).

Följande röstar nej. Annika Andersson Ribbing, Staffan Sundberg och Ann-
Kristin Sa•inbiink (samtliga S).

Nämnden beslutar med 6 ja-röster mot 3 nej-röster avslag på yrkande nr 4.

Ordföranden ställer proposition om nämnden bifaller eller avslår S-gruppens
yrkande nr 5 “Värmdös barn och elever samt vårdnadshavare ska ha
arbetsro i förskolan/skolan” och finner avslag.

Ordföranden ställer proposition om nämnden bifaller eller avslår S-gruppens
yrkande nr 6 “Va••rmdös barn ska erbjudas barnomsorgsplats i sin
kommundel/kommundelsdel (Gustavsberg södra, norra, östra, västra,
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Varmd södra, norra, Ingarö, Djurö/Stavsnäs och ska•rgrden) om familjen
så önskar och finner avslag.

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns. Den
som avslår yrkande nr 6 röstar ja, den som det ej vill röstar nej.

Följande röstar ja: Marie Bladholm (M), Amie Kronblad (FP), Johan
Hedberg (M), Ammi Nilsson (FP), Irené Ulfvin (M) och Siv Strömbäck
(MP).

Följande röstar nej. Annika Andersson Ribbing, Staffan Sundberg och Ann-
Kristin Särnbrink (samtliga S).

Nämnden beslutar med 6 ja-röster mot 3 nej-röster avslag på yrkande nr 6.

Den socialdemokratiska gruppen lämnar följande skriftliga reservation; Den
socialdemokratiska gruppen är kritisk till denna frågas hantering. Kortfattat
kan sägas att den politiska ledningen efter valutgången och inför denna
period aviserat krafttag kring styrningsfrågorna i allmänhet och målarbetet i
synnerhet. Seminarier och workshops har hållits som sen följts upp av
presidieträffar. Ambitionen har varit ett gemensamt, partiöverskridande
arbete för att ta fram mål som i mesta möjliga mån ska vara gemensamt
formulerade och kunna sträcka sig över en längre tid. Såväl ‘form” som
innehåll har varit föremål för diskussion.

Vi har ägnat detta arbete ordentligt med tid och prioriterat närvaro vid
samtliga kallade möten och träffar. Vid sista presidiemötet konstaterades att
vii princip var ense, våra åsikter gick isär kring det sjätte målets innehåll,
det var enda skiljaktigheten.

Döm om vår förvåning när vi förstår att majoriteten helt ändrat sig med
några påskdagar före mötet. På skärtorsdagen, en arbetsdag före
sammanträdet, mailades det ut ett HELT nytt underlag. Förslaget är illa
genomtänkt och kommer inte att fungera så som systemet är tänkt helt
enkelt därför att indikatorerna som föreslås kopplade till målen inte svarar
på frågan om målet är uppfyllt. Vi a således tillbaka på ruta ett. Vi har mål
som inte är möjliga att utvärdera när året är slut.

Vi var initialt kritiska till att majoriteten riggat en så omständig process så
att målen inte gick att behandla tillsammans med budgeten. Vi fick vika oss
för majoritetens beslut härvidlag men såg ändå fram emot att få en vettig
målstruktur. Nu är förlusten dubbel, dåligt målarbete, innehåll och små
möjligheter att få målen att styra verksamheten. Samt stora svårigheter att i
praktiken följa upp de satta målen.

Avslutningsvis är det en väldigt rna klig tågordning att vår nämnd, som
finansierar all skolverksamhet och omsätter ca. en miljard kronor, inte har
någon kv alitetsambition som beställare.

justering 1 1 utdragsbestyrkande
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S-gruppen yrkade på sammanträdet i enlighet med de förslag som majoritetoch opposition gemensamt utarbetat med två undantag. Vi kan bara beklagaatt dessa förslag inte vann nämndens bifall.

Handlingar i ärendet
Finansieringsnämnden för utbildning 20 11-03-29 § 22
Kundvals- och finansieringsavd tjänsteskrivelse 2011-03-21
Mål 2011 201 1-03-21
Mål 2011 (reviderade)

Sändlista
Ks
Akten

justering 1/1/-) fl5 uldragsbestyrkande
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ffektmå1

1 .Medborgarna
ska ha god
kännedom om
skolornas
resultat när det
gäller att
inkludera barn
och elever med
särskilda behov

2.Medborgarna
ska
ia god

kännedom om
skolornas
resultat
när det gäller
förmågan att
ge
eleverna
kunskap.

Resultat på nationella
rov år 3, 6, 9 per skola

\ndelen elever som
ullföljer gymnasiet inom

år, per skola (SKL
Oppna jämförelser)

US år2,5, 8

.Andelen elever med
)ehörighet till ett
nationellt program,
skola (SKL Öppna
• ämförelser)
3. Andelen elever med
godkända betyg i sa
ämnen, per skola (SKL
öppna jämförelser)
C. Andelen ogiltig
frånvaro, per skola
*mätning börjar
under 2011

Målvärde

DARIENR —

//z
Utfall
2011

Andelen elever per skola
om inte är inkluderad i
ien ordinarie
mdervisningen
Kvalitetssäkras)
* mätning startar

under 2011

Jrend Kommentar
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3 .Medborgarna
ka ha god
ännedom om
tillgången på
)ehörig
)erSOnal med
)edagogisk
utbildning i
Värmdö skolor

t.Medborgarna
ska ha god
kännedom
skolornas
resultat
gällande
förmågan att
erbjuda elever
arbetsro och
rygghet

ndelen personal med
pedagogisk
iögskoleutbildning inom
[örskolan, totalt och per
[örskola
\ndelen personal med
pedagogisk
iögskoleutbildning inom
Critidsverksarnhet, totalt
och per skola
Andelen personal med
pedagogisk
iögskoleutbildning inom
grundskolan, totalt och per
skola
ndelen personal med
)edagogisk
iögskoleutbildning på
gymnasiet, totalt och per
skola
\ndelen elever som
upplever arbetsro och
trygghet per förskola
(föräldrar), familj edaghem
(föräldrar) förskoleklass
(föräldrar), år 2, (föräldrar)
år 5 (föräldrar och elever(,
år 8 (föräldrar och elever),
år 2 i gymnasiet (elever)
Antal ärenden gällande
mobbing/kränkning, per
skola

Vlålvärde
Jtfall

Trend Kommentar j2011
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5 .Medborgarna
ska ha god
kännedom om
vilka förskolor
som kan
erbjuda hög
personaltäthet

6.Medborgarna
ska ha god
kännedom om
de olika
skolornas
resultat
gällande
elevinflytandet

nde1en barn per
personal i förskola, per
förskola
Andelen lärare (%)per
undra elever i
grundskola, per skola

Andelen elever som
upplever att de har
inflytande (Våga visa)

År 5: Elever som håller
helt eller delvis med om
detta

År 8: Elever som håller
lelt eller delvis med om

detta

År 2 på gymnasiet:
1ever som håller helt
eller delvis med om detta]

LJtfall
Trend KommentarLj2011

___________

Målvärde
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Dnr Finansieringsnäinndför utbildning 2011-04-26 § 41

Inbjudan till Ungdomstinget

Finansieringsnämnden för utbildning beslut
Nämnden beslutar enligt förslagen från majoritet och opposition.

Ärendebeskrivning
Politiker i Va•rmdö kommun inbjuds till vårens Ungdomsting torsdag 12 maj
kl 08.30 — 15.00 med två representanter från varje nämnd.

Majoriteten föreslår Sally Thornton (MP)
Oppositionen föreslår Staffan Sundberg (S).

Handlingar i ärendet
Inbjudan från Ungdomssamordnare

Sändl ista
5 Thornton
S Sundberg
Ungdomssarnordnare

justering 1 1 utdragsbestyrkande
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Dnr 1 1FNU/0076 Finansieringsnänind för utbildning 2011-04-26 § 42

Uppföljning av skollagsseminariet onsdag 20 april

Finansieringsnämnden för utbildning beslut
Redovisning av delar från seminariet den 20 april på nämndens sammanträde onsdag 18 maj alternativt tisdag 21juni.

Ärendebeskrivning
Annika Andersson Ribbing (S) ställer fråga om redovisning av delar frånskollagsseminai-iet från den 20 april på något av nämndens kommandesammanträden.

Monica Fransson undersöker vilka frågor från seminariet som specifikt rörnämndens ansvarsområden.

justering
utdragsbestyrkande
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Dnr Finansieringsnänzndför utbildning 2011-04-26 § 43

Tillsyn av enskilda förskolor

Finansieringsnämnden för utbildning beslut
Nämnden tackar för informationen.

Ärendebeskrivning
Staffan Sundberg (S) informerar/ställer fråga om förskolan Lär’sverksamhet.

Johan Hedberg (M) informerar/ställer fråga om Grantomta Montessoriförskolas verksamhet.

Monica Fransson informerar att kundvals- och finansieringsavdelningenpåbörjar tillsynen på två enskilda förskolor innan sommaren.

justering J 1 1 utdragsbestyrkaudeif


